



## Membangunkan dan mengekalkan skor kredit anda di Kanada: Panduan daripada Servus Credit Union

### Selamat datang ke Kanada dan Servus Credit Union!

Kami amat berbesar hati anda bersama kami di sini. Helaian maklumat ini akan membimbing anda melalui proses membangunkan dan mengekalkan skor kredit anda dan memberikan anda petua untuk mengurus kredit anda dengan berkesan.

Membangunkan skor kredit di Kanada memerlukan masa. Semasa anda meminjam dan membayar balik wang, "skor kredit" anda dihasilkan untuk memaklumkan pemberi pinjaman tentang kelayakan kredit anda. Skor anda dikemas kini setiap bulan berdasarkan maklumat baharu dan adalah penting bagi permohonan pinjaman, gadai janji, telefon bimbit, utiliti, sewa dan banyak lagi.

Jadi, di manakah anda bermula? Ramai pendatang baharu di Kanada mula membangunkan skor kredit mereka dengan mendapatkan kad kredit, seperti Mastercard®. Servus Credit Union menawarkan Mastercard kepada ahli kami. Setelah diluluskan, kad anda akan dihantar ke peti surat anda dalam tempoh beberapa minggu dengan had, contohnya, \$1,000. Anda kemudian boleh menggunakannya untuk membuat pembelian seperti gas, barangan runcit, bil telefon, perjalanan dan banyak lagi, sehingga had anda. Kad kredit bertindak sebagai pinjaman boleh guna semula dari bank.

**Berikut ialah contoh cara kitaran pengebilan berfungsi untuk kad kredit ahli:**

**HARI 1:** Kad anda diaktifkan dan boleh digunakan untuk pembelian. Ini memulakan kitaran pengebilan 30 hari.

**HARI 30:** Kitaran pengebilan tamat dan Credit Union akan menghantar bil kepada anda untuk semua pembelian yang dibuat semasa kitaran. Anda mempunyai 21 hari untuk membayar bil sebelum dikenakan faedah. Hari 30 juga menandakan permulaan kitaran pengebilan seterusnya.

**HARI 51:** Bil lengkap untuk kitaran pengebilan pertama perlu dibayar. Anda boleh membayarnya sebelum tarikh ini atau menetapkan pembayaran automatik dengan bantuan Penasihat Kewangan anda.

**Kitaran pengebilan ini berulang setiap bulan selagi anda mempunyai Mastercard anda. Tidak lama lagi,**

**anda akan tahu bila bil anda perlu dibayar setiap bulan.**

Membayar bil Mastercard anda tepat pada masanya dan sepenuhnya akan membantu anda membangunkan skor kredit anda dan menghapuskan kos faedah. Bayaran separa terhadap baki penyata menyebabkan sebahagian faedah masih dikenakan. Jika anda tidak membuat sekurang-kurangnya bayaran minimum pada tarikh tamat tempoh ini akan menjejaskan skor kredit anda secara negatif. Perjanjian Mastercard anda akan mengandungi semua maklumat kadar faedah, yang akan dihantar bersama dengan kad anda.

**Berikut adalah beberapa petua untuk membantu anda membangunkan dan mengekalkan skor kredit anda:**

- 1. Bayar semua bil tepat pada masanya dan sepenuhnya.** Ini akan menghapuskan kos faedah dan meningkatkan skor kredit anda. Ingat, dana Mastercard merupakan pinjaman, jadi sentiasa pastikan anda mempunyai dana yang mencukupi dalam akaun bank anda untuk membayar baki tertunggak.
- 2. Sentiasa bayar sekurang-kurangnya bayaran minimum.** Jika anda tidak dapat membuat pembayaran penuh, pastikan anda membayar jumlah minimum yang dipaparkan pada bil bulanan anda.
- 3. Jangan memohon terlalu banyak kredit sekali gus.** Berbilang permohonan dalam tempoh yang singkat boleh menjejaskan skor kredit anda. Kebanyakan orang hanya memerlukan satu kad kredit, terutamanya apabila mereka baharu di Kanada.
- 4. Mulakan pelan simpanan tetap.** Berbincang dengan Penasihat Kewangan anda tentang menyimpan untuk pembelian masa depan, kecemasan dan peristiwa penting lain dalam hidup.
- 5. Semak skor kredit anda sekali setahun.** Penasihat Kewangan anda boleh membantu anda memperoleh salinan skor kredit dan laporan anda untuk memastikan tiada individu lain telah cuba menggunakan identiti anda. Jika anda mengalami sebarang masalah, tindakan terbaik adalah menghubungi Penasihat Kewangan anda. Hubungi kami di Servus seawal mungkin supaya kami dapat membantu anda dengan lebih baik.

1.877.378.8728 | [servus.ca](http://servus.ca)

